
長榮大學超修同意書 

CJCU Credit Overload Agreement  
DATE：              yyyy           mm           dd 

 

科系 

Department 

班級 

Grade / Class 

本學期總修習學分數 

Total course credits this 

semester 

   

 

 

 

 

學號 

Student ID No. 

姓名 

Name 

  

超修條件勾選欄 

Reasons for Request: 

□ 
學期學業平均成績在八十分以上者。 

Students with an average semester score of 80 or above. 

□ 

學期學業平均成績在七十分以上且在該班前百分之

十五者。 

Students with an average semester score of 70 or above, who 

are in the top 15% of their class.  

□ 

轉學生未轉入本校前，其在原校前一學期之平均成

績在八十分以上者，或平均成績在七十分以上且在

該班前百分之十五者。 

Transferring students that have not previously been enrolled in 

the university, who has an average score of 80 in previous 

semester. Or who has an average semester score of 70 or above 

and who were in the top 15% of their class.  

系所主任簽核 

Director of the Department 

註冊課務組複核 

Registration and Curriculum Section 

 

 

 

 

注意事項與說明： 

1.填寫本申請表辦理相關申請作業時，視同您已同意本校蒐集、處理、利用您的個人資料；本表蒐集之個人

資料，僅限於特定目的使用，非經當事人同意，絕不轉做其他用途，並遵循本校資料保存與安全控管規

定辦理。相關之告知事項請參閱本校網站 http://www.cjcu.edu.tw/pims 

2.本校個人資料保護連絡方式：台南市歸仁區長大路 1號；電話：06-2785123#1022；信箱：

pims@mail.cjcu.edu.tw 

3. 表單相關問題聯絡電話:06-2785123#1116 

 

Notes and instructions: 

1. By providing information in this application form, you  have agreed to that the university may collect, 

process, and use your personal data; the personal data collected in this form is for special purposes only, 

and will not be used for any other purpose without the consent of the party concerned. The personal data 

collected in this form shall be handled in accordance with the data preservation and security control 

regulations of the university. Please refer to our website for information.  

http://www.cjcu.edu.tw/pims 

2. The university’s personal data protection contact information: Changda Road No.1 Gui Ren District, 

Tainan City. Telephone number: 06-2785123#1022 Email: pims@mail.cjcu.edu.tw 

3. Contact number for form-related questions:  06-2785123#1116 

  

mailto:pims@mail.cjcu.edu.tw
http://www.cjcu.edu.tw/pims

